

哥林多前书十二1-31

国际释经应用系列 《哥林多前书》：合一中的不同恩赐

导师们阅读页面：275-289页

1.恩赐、服事、工作的多样化和神的独一性之间是什么样的关系？这样的神学可以应对什么样的教会问题？

2.根据12:28“神在教会所设立的，第一是使徒。第二是先知，第三是教师。其次是行异能的…。恩赐是有阶级之分吗？我们如何活出12:25“免得身上分门别类。总要肢体彼此相顾。”？

3.我们如何眼光独到称赞或发掘他人的恩赐？小组组员可以怎样彼此的鼓励和配搭？

Passage: 1 Corinthians 12:1-31

TNIVAC coverage: Diversity Within Unity

Reading for teachers: pg. 241-253

1. What is the relationship amongst spiritual gifts, ministry, the diversity of work and the uniqueness of God? What sort of problems can such theology resolve in church?

2. According to 12:28, ‘God has placed in the church first of all apostles, second prophets, third teachers, then miracles...’ Does hierarchy exist amongst the spiritual gifts? How do we live out 12:25 ‘so that there should be no division in the body, but that its parts should have equal concern for each other’?

3. How do we have the unique foresight to compliment or to unearth the spiritual gifts of others? How can small group members encourage and complement one another?